
 

 

 

 

 

 

Αθήνα 2 Μαΐου 2025 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον κ. Υπουργό Υγείας 

 

Θέμα: «Ομαδική παραίτηση γιατρών στο Βενιζέλειο – «Η κατάρρευση είναι προ των 

πυλών». 

 

Ομαδική παραίτηση υπέβαλαν τη Δευτέρα 28/04 οι γιατροί της Πνευμονολογικής Κλινικής του 

Βενιζέλειου Νοσοκομείου, δηλώνοντας ότι δεν μπορούν να εξασφαλίσουν ασφαλή λειτουργία με 

μόλις τέσσερις ειδικευμένους ιατρούς. Παρά τις έγκαιρες προειδοποιήσεις προς τη Διοίκηση και 

την 7η ΥΠΕ, λύση δεν δόθηκε. 

 

Σε σχετικό δελτίο τύπου, η Ένωση Εργαζομένων Βενιζελείου και η τριμελής επιτροπή ιατρών 

του νοσοκομείου προειδοποιούν ότι το νοσοκομείο βρίσκεται «προ των πυλών της 

κατάρρευσης», καταγγέλλοντας δημόσια την πολιτική υποβάθμισης του Εθνικού Συστήματος 

Υγείας. 

 

Όπως τονίζουν οι εργαζόμενοι, οι πολιτικές επιλογές της κυβέρνησης, του Υπουργείου Υγείας 

και της 7η Υγειονομικής Περιφέρειας πλέον θέτουν σε κίνδυνο τη λειτουργία και την 

επιβίωση του Βενιζέλειου Νοσοκομείου, με τραγικές συνέπειες για την τοπική κοινωνία, την 

Κρήτη και τη Νότια Ελλάδα συνολικά. Παράλληλα, απαριθμούν μια σειρά σοβαρών ελλείψεων 

ιατρονοσηλευτικού και τεχνικού προσωπικού, ελλείψεις που καθιστούν τη συνολική λειτουργία 

του νοσοκομείου οριακή. 

 

Μεταφέρουμε ενδεικτικά τα παρακάτω: 

 

Τμήμα νεότερων απεικονιστικών μεθόδων (αξονικός και μαγνητικός τομογράφος): 

Υπολειτουργεί. Οι εφημερίες καλύπτονται με γιατρούς από το ΠΑΓΝΗ. Τα ραντεβού 

περιορίζονται λόγω έλλειψης προσωπικού. 

Αναισθησιολογικό: συνεχίζει να υποστηρίζεται από ένα ιατρό που υπηρετεί από άλλη δημόσια 

δομή υγείας, ενώ απασχολούνται και ιδιώτες ιατροί με μπλοκάκι για την εξυπηρέτηση των 

πρωινών χειρουργείων. 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

5066

Ημερομ. Κατάθεσης:

2/5/2025



 

 

 

Ακτινολογικό: Τεράστια έλλειψη τεχνολόγων – αναμένονται 3-4 αποχωρήσεις μέσα στο 2025. 

Αδυναμία ταυτόχρονης εξυπηρέτησης της τεράστιας ζήτησης υπηρεσιών (ακτινοδιαγνωστικές 

εξετάσεις στα ΤΕΠ, ακτινοσκοπήσεις σε διάφορα τμήματα όπως ΜΕΝΝ και ΜΕΘ, χειρουργικές 

επεμβάσεις). 

 

Χειρουργεία: 3 χειρουργικές αίθουσες κλειστές, λίστες αναμονής εκτός ελέγχου. 

 

Μονάδα Εντατικής Θεραπείας: 3 κλίνες κλειστές λόγω έλλειψης ιατρονοσηλευτικού 

προσωπικού, 6 κενές οργανικές θέσεις ειδικευμένων ιατρών. Η προκήρυξη των 3 θέσεων ιατρών 

για τη ΜΕΘ δεν περιλαμβάνει την ειδικότητα παθολόγου, με πιθανό αποτέλεσμα οι θέσεις να 

βγουν άγονες. 

 

Στεφανιογράφος: Εκτός λειτουργίας εδώ και 1,5 χρόνο λόγω έλλειψης νοσηλευτικού 

προσωπικού. 

 

Νοσηλευτική Υπηρεσία: Άμεση ανάγκη για ενίσχυση με τουλάχιστον 60 άτομα. 20.000+ 

χρωστούμενες άδειες και ρεπό. 

 

 

Κατόπιν των ανωτέρω  

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

 

1) Συνιστά πολιτική επιλογή της κυβέρνησης και του Υπουργείου Υγείας η διαρκής 

απαξίωση του Βενιζέλειου με απώτερο σκοπό την οριστική διακοπή της λειτουργίας του; 

 

2) Εφόσον όχι, εντάσσεται στις προθέσεις του η άμεση ενίσχυση του Νοσοκομείου σε 

προσωπικό και πόρους; 

 

Οι ερωτώσες Βουλεύτριες και οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

Ακρίτα Έλενα 

Παναγιωτόπουλος Ανδρέας 

Βέττα Καλλιόπη 

Γιαννούλης Χρήστος 



 

 

Δούρου Ειρήνη (Ρένα) 

Ζαμπάρας Μίλτος 

Καλαματιανός Διονύσης 

Κόκκαλης Βασίλης 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 

Νοτοπούλου Κατερίνα 

Παπαηλιού Γιώργος 

Παππάς Νίκος 

Τσαπανίδου Πόπη 

Ψυχογιός Γιώργος 




